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CONSILIUL JUDEȚEAN BRĂILA 
 
 

PROCES-VERBAL 
al ședinței ordinare a Consiliului Județean Brăila 

din data de 28 noiembrie 2024 
 
 
Dl Francisk Iulian Chiriac, presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
 
Bună dimineața, doamnelor și domnilor!  
În conformitate cu prevederile legale din Ordonanța de Urgență numărul 57/ 2019, privind 
Codul la administrativ, prin adresa numărul 24.276/22.11.2024, transmisă fiecărui consilier 
județean în baza Dispoziției Președintelui Consiliului Județean Brăila nr 703/ 22.11.2024, a 
fost convocat Consiliul Județean Brăila în ședință ordinară astăzi, 28.11.2024.  
În urma, apelului nominal rezultă că la ședință sunt prezenti 30 de membri din  31 în 
funcție.  
Lipsește motivat domnul Abăseacă Gabriel. 
La ședință au fost invitati directorii aparatului de specialitate, directorii de concentratelor și 
subordonatelor, masmedia și alți invitați. Conform prevederilor art. 182 și art.198 din 
Ordonanța de Urgență nr. 57/2019, privind codul administrativ, dau cuvântul Secretarului 
General Județului pentru a supune la vot procesele verbale ale ședințelor extraordinare a 
Consiliului Județean din data de 11.11.2024, respectiv din data de 25.11.2024 și procesul 
verbal al ședinței ordinare a Consiliului Județean din data de 14.11.2024. Domnule 
Secretar, aveți cuvântul. 
 
  Dl. Dumitrel Priceputu, Secretar General al Județului:  
 
Domnule Președinte, doamnelor și domnilor consilieri, după redactare, procesele verbale 
ale ședințelor  extraordinare din data de 11.11.2024  și 25.11.2024 respectiv, procesul 
verbal al ședinței ordinare din data de 14.11.2024 au fost puse la dispoziția 
dumneavoastră. Un exemplar a stat la Camera Consilierilor, un exemplar la Cabinetul 
Domnului Președinte. Până în prezent nu s-au primit propuneri de completare ori 
modificare a acestora, motiv pentru care vă propun aprobarea lor în forma redactată.  
 
Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
 
Domnule Președinte, vreau să vă aduc la cunoștință că ieri, pe 27.11.2024, am depus o 
cerere la cabinetul dvs, prin care - dacă îmi dați voie să o citesc, este foarte scurtă- 
”Domnule Președinte 
Subesemnatul Nechita Ovidiu, în calitate de consilier județean, vă solicit modificarea prin 
completare a Procesului verbal al ședinței din data de 11.11.2024, întocmai cu 
înregistrarea audio-vidio a ședinței Consiliului Județean Brăila din data de 11.11.2024. 
Având în vedere că în timpul derulării ședinței, respectiv, în timpul procesului de vot reluat, 
grupul de consilieri PNL l-au interpelat pe președintele Consiliului Județean Brăila privind 
lămurirea neconcordanței dintre numărul de voturi exprimate, 32, cu numărul de consilieri 
prezenți la ședință, 30, vă aduc la cunoștință că toate aceste discuții purtate în cadrul 
ședinței de plen nu sunt consemnate în cuprinsul Procesului-verbal și solicit consemnarea 
acestora întocmai cu realitatea! 
Depun prezenta cerere în conformitate cu art. 138 alin. 15 din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ.” 
Așa că, domnule secretar, dvs. ați avut la cunoștință despre aceste modificări. Nu știu de 
ce nu…  
 



2 

 

  Dl. Dumitrel Priceputu, Secretar General al Județului:  
 
Domnule Președinte, dacă îmi permiteți… 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
 
La mapa a fost dimineață, când am ajuns, după care am repartizat-o domnului Secretar. 
Domnul Secretar vă dă explicațiile. Numai un pic. 
 
  Dl. Dumitrel Priceputu, Secretar General al Județului:  
 
Domnule Președinte, până la ziua de astăzi, ziua de desfășurare a ședinței, această 
solicitare nu a fost adusă la cunoștință. 
Dat fiind acest fapt, orice propunere de completare sau modificare a procesului verbal se 
poate supune plenului în această situație. Mai mult, fac cunoscut și domnului consilier, că 
există și prevederea alin. 13 din art. 138, conform căruia procesul verbal al ședinței 
reprezintă sinteza acesteia și, în principal, consemnarea rezultatului votului. Vă rog, dacă 
există precizări, solicitări cu privire la aceste aspecte, dacă un rezultat al votului nu a fost 
consemnat corect, să fie făcută precizare. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Eu vă propun ca amendamentul domnului consilier Nechita să-l supunem la vot  pentru 
modificarea procesului verbal, pentru că suntem în democrație și votul contează atunci 
când unul dintre consilieri face acest lucru.  
Vă rog,  
 
Dl consilier județean Sîrbu Marian:  
Domnule Președinte, nu cred că este cazul să supunem la vot ceea ce trebuie, ceea ce 
este obligat, prin lege, să facem. Nu putem să excedem cadrul legal. 
Știți că și în mandatele trecute v-am atras atenția că procesele verbale sunt cosmetizate… 
Aici  trebuie completat. 
Din punctul meu de vedere, acolo era o discuție foarte serioasă, care trebuia menționată în 
procesul verbal.  
  
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Am înțeles, dar votul… Suntem în democrație, și tocmai de-asta trebuie să respectăm votul 
brăilenilor. 
 
Dl consilier județean Sîrbu Marian:  
Noi nu putem să votăm dacă suntem de acord cu o lege sau nu.  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Tocmai de-asta vă spun. În lege, spune sinteză.  
 
  Dl. Dumitrel Priceputu, Secretar General al Județului:  
Procesul verbal, domnule președinte, conține exact rezultatul votului exprimat și sinteza 
ședinței. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Bun. 
Domnul consilier Nechita. 
 
Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
 
Să termin ce am avut de spus, că doar am dat citire la ceea ce am depus.    
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În atenția d-lui Secretar:  
Conform art. 83, alin.22, am dreptul să contest în cadrul ședinței curente, conținutul 
procesului verbal și să cer menționarea exactă a opiniilor exprimate în ședința din 
11.11.2024. În cazul de față, nu avem ce să votăm, domnule președinte. Nu cer decât să 
completăm în procesul verbal  ceea ce s-a discutat în ședința din 11.11.2024 și acest 
proces verbal să arate ca cel din data de 14.11.2024, care are probabil 20 de pagini, unde 
s-a scris cuvânt cu cuvânt tot ceea ce s-a întâmplat. Vreau să menționez că doresc doar să 
completăm, prin modificare, prin completare, discuțiile pe care le-am avut noi, consilierii 
grupului PNL cu dumneavoastră, președintele consiliului județean din care reiese că o să 
ne dați răspuns la ceea ce v-am interpelat. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
La lege spune că trebuie să votăm procesele verbale și asta vom face.  
 
Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
De acord cu dvs., votăm procesele verbale..  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Eu v-am propus, conform legii și democrației, să votăm acest amendament al 
dumneavoastră. 
 
Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
Dar nu, nu este amendament. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Domnule consilier, iarăși intrăm în dialog? Vă rog frumos! Eu vă dau cuvântul. 
Da? Eu vă răspund.  
 
Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
Bun, vă rog frumos, secretariatul… 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Nu rugați dumneavoastră pe nimeni.  
Domnule consilier! 
 
Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
Secretariatul… 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Domnule consilier, nu rugați dvs. pe nimeni 
 
Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
Ba da. Este dreptul meu. Secretariatul să se… 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Dacă mai vorbiți vă dau avertisment! 
 
Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
Este dreptul meu. Secretariatul să se… 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Vă dau avertisment.  
 
Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
Secretariatul, să se consemneze încălcarea dreptului la cuvânt. 
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Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Domnule consilier, vă chem la ordine. 
 
Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
Vă mulțumesc. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
 
Vă chem la ordine. 
 
Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
Am înțeles. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Vă chem la ordine. 
 
Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
Păi, spuneți. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Veniți încoace.. 
 
Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
Eu nu vin la ordin, ci la ordine…mă chemați la ordine. 
Da, vin. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Vă rog frumos să respectați Regulamentul, eu conduc ședința . 
 
Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
Am înțeles. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Eu vă dau dreptul la cuvânt. 
 
Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
Am înțeles. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Fără niciun fel de probleme. Da?  
 
Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
Deci, am un avertisment și o chemare la ordine să înțeleg, da? Care este motivul?  
M-ați chemat. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Motivul este că vorbiți peste mine. Eu vă dau cuvântul, eu conduc ședința,eu sunt 
președintele consiliului județean, prin votul brăilenilor. 
 
Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
Eu eram punctual… 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Vă rog frumos să luați loc. 
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Dl consilier județean Nechita Ovidiu:  
Am înțeles. Ok. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
 
Stimați, colegi. 
 
Eu vă supun la vot amendamentul domnului consilier Nechita, pentru a completa procesul 
verbal al ședinței din data de 11.11.2024.  
 

Cine este “pentru”?   

Cine este “împotrivă”?   

Abțineri?   

  

Situația voturilor:   

Voturi “pentru”: 0 

Voturi ”împotrivă ”: 0   

Abțineri: 22   

  
Amendamentul privind procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Județean 
Brăila din data de 11 noiembrie 2024  nu a fost aprobat.S-au abținut de la vot următorii 
consilieri județeni: Anton Gina, Balanica Dragomir Maraiana-Carmelia, Brinza Vladut,  
Burtea Fanel, Cazacu Mirela,  Chiriac Francisk-Iulian, Chivu Mirela, Culea Raluca – 
Teodora, Dobre Ionut Ciprian, Dumitru Aurel,  Geru Laura Oana, Ichim Andrei – Ionut, 
Neacsu Cristian – George, Negru Marius – Catalin,  Priceputu Vasilica, Sandu Cosmin – 
Iulian,  Turcoeanu Valentina, Vilsan Dorel, Botea Viorel, Koler Virginia, Gavrila Florin 
George, Condei Lucian Catalin. 
*OBS. Consilierii grupului PNL nu au votat. 

 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Vă supun la vot procesul verbal din 11 noiembrie 2024 în forma redactată. 
Cine este “pentru”?   

Cine este “împotrivă”?   

Abțineri?   

  

Situația voturilor:   

Voturi “pentru”: 22 

Voturi ”împotrivă ”: 0   

Abțineri: 0   

 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Deci s-a votat procesul verbal cu majoritate de voturi. 
 
Dl. Lungu Dănuț, consilier județean: 
Domnule președinte, dacă-mi permiteți… 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Numai un pic, domnule consilier Lungu. Nu v-am dat cuvântul. 
 
Procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Județean Brăila din data de 11 
noiembrie 2024  a fost aprobat  cu 22 de voturi ”pentru”. Nu au participat  la vot urmatorii 
consilieri județeni: Bucalau Alexandru, Bolovan Cici – Mihaela, Capatina Dan, Ifrim 
Camelia, Lungu Danut, Mitescu Marius – Iulian, Nechita Ovidiu, Sirbu Marian.  
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Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
  
Vă supun la vot procesul verbal din data de 25 noiembrie 2024 al ședinței extraordinare. 
Cine este “pentru”?   

Cine este “împotrivă”?   

Abțineri?   

  

Situația voturilor:   

Voturi “pentru”: 22 

Voturi ”împotrivă ”: 0   

Abțineri: 0   

 
Procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Județean Brăila din data de 11 
noiembrie 2024  a fost aprobat  cu 22 de voturi ”pentru”. Nu au participat  la vot urmatorii 
consilieri județeni: Bucalau Alexandru, Bolovan Cici – Mihaela, Capatina Dan, Ifrim 
Camelia, Lungu Danut, Mitescu Marius – Iulian, Nechita Ovidiu, Sirbu Marian.  
 

Dl. Lungu Dănuț, consilier județean: 
Rog să se consemneze în procesul verbal. Atât. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Să se consemneze în procesul verbal.. 
 
Dl. Lungu Dănuț, consilier județean: 
Acel amendament  al dumneavoastră și al doilea vot pentru procesele verbale. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
O să se consemneze în procesul verbal.. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
Vă supun la vot procesul verbal din data de 14 noiembrie 2024 a ședinței ordinare 
 

Cine este “pentru”?   

Cine este “împotrivă”?   

Abțineri?   

  

Situația voturilor:   

Voturi “pentru”: 22 

Voturi ”împotrivă ”: 0   

Abțineri: 0   

 
Procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Județean Brăila din data de 11 
noiembrie 2024  a fost aprobat  cu 22 de voturi ”pentru”. Nu au participat  la vot urmatorii 
consilieri județeni: Bucalau Alexandru, Bolovan Cici – Mihaela, Capatina Dan, Ifrim 
Camelia, Lungu Danut, Mitescu Marius – Iulian, Nechita Ovidiu, Sirbu Marian.  

 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
 
Față de ordinea de zi convocată vă propun in conformitate cu art. 135 alin, 8 din Ordonanța 
de urgență nr.57/2019 privind Codul administrativ,  suplimentarea ordinii de zi cu 
urmatoarele proiecte de hotărâre, care au fost transmise consilierilor județeni, respectiv 
comisiilor de specialitate in format electronic . 

 



7 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării rețelei școlare de învătământ 
special din județul Brăila, pentru anul școlar 2025 – 2026  - inițiat de domnul Francisk 
Iulian Chiriac președinte al Consiliului Județean Brăila 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosință grătuită către 
Inspectoratul pentru Situații de Urgență „Dunărea” al Județului Brăila, pe o perioadă 
de 6 ani, a unui activ fix  - inițiat de domnul Francisk Iulian Chiriac președinte al 
Consiliului Județean Brăila 

 
Supun la vot ordinea de zi suplimentată 

 

Cine este “pentru”?   

Cine este “împotrivă”?   

Abțineri?   

  

Situația voturilor:   

Voturi “pentru”: 30 

Voturi ”împotrivă ”: 0   

Abțineri: 0   

 
Ordinea de zi suplimentată cu cele două proiecte de hotărâre enunțate a fost aprobată în 
unanimitate. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila:  
 

În consecință,  pentru operativitate, vă propun să trecem direct la dezbateri și deliberari. 
 

1. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Brăila 
nr.271/11 noiembrie 2024 privind organizarea și stabilirea componenței nominale a 
comisiilor de specialitate ale Consiliului Județean Brăila 

 
Ținând cont că este un proiect de hotărâre  cu vot secret vă propun alegerea unei comisii 
de numărare a voturilor formată din 3 persoane  
Vă rog faceți propunerile pentru comisia de numărare. 
 
O să propun eu, din partea grupului PSD, pe domnul vicepreședinte Dobre Ionuț Ciprian și 
pe domnul consilier Marius Negru.  
 
Dl. Mitescu Iulian, consilier județean: 
Din partea grupului PNL, îl propun pe domnul Nechita Ovidiu. 
 
Dl Francisk Iulian Chiriac, presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
 
Așadar, stimați colegi, vă rog frumos să faceți  propuneri. Singurul consilier care nu face 
parte dintr-o comisie este domnul consilier Căpățâna Dan și rog ca buletinul de vot să fie 
redactat pentru  completarea  Comisiei de Sănătate. 
 
Vă rog frumos să completați buletinul de vot, redactați-l și, în ordine alfabetică, fiecare 
consilier să voteze.  
 
Dl. Lungu Dănuț, consilier județean: 
Mă vedeți domnule președinte?  
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Dl Francisk Iulian Chiriac, presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
Vă văd, vă văd. 
 
Dl. Lungu Dănuț, consilier județean: 
Am  o întrebare, atâta tot. De curiozitate…Dacă dl  Căpățână își dorește să facă parte din 
altă comisie, este posibil? 
 
Dl Francisk Iulian Chiriac, presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
Bineînțeles. Poate participa la orice comisie. 
 
  Dl. Dumitrel Priceputu, Secretar General al Județului:  
Până la trei comisii.  
 
Dl Francisk Iulian Chiriac, presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
Până la trei comisii.  
 
  Dl. Dumitrel Priceputu, Secretar General al Județului:  
Numai una este de bază, în cea în care este desemnat pentru a putea...  
 
Dl. Lungu Dănuț, consilier județean: 
Opțiunea  colegului meu a fost pentru o altă comisie, iar la momentul respectiv ați spus că 
nu e posibil.  
 
Dl Francisk Iulian Chiriac, presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
Este titular la Comisia de Sănătate. 
Domnul consilier Căpățână poate participa la încă trei comisii ……… 
 
Dl. Lungu Dănuț, consilier județean: 
Dvs. l-ați întrebat pe colegul meu dacă este de acord să facă parte din comisia de 
sănătate? 
 
Dl Francisk Iulian Chiriac, presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
Eu l-am propus, dacă dumneavoastră l-ați propus pentru altă comisie. 
 
Dl. Lungu Dănuț, consilier județean: 
Peste voința colegului…peste… Este normal? 
Ce să mai votăm că l-ați numit deja. 
 
Dl Francisk Iulian Chiriac, presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
Nu, votul este secret, domnule consilier. Dacă vreți, votați, dacă nu, nu. 
Vă rog frumos, începem votarea.  
 
Domnule consilier Lungu, vreau să vă mai dau o explicație logică. Dacă pe mandatul 
acesta, un consilier renunță sau pleacă și rămâne un loc liber într-o comisie, automat el 
este completat în Comisia respectivă, chiar dacă el are afinitate pentru o altă comisie. 
 
Dl. Lungu Dănuț, consilier județean: 
Nu e obligatoriu, domnule președinte. 
 
Dl Francisk Iulian Chiriac, presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
Asta s-a mai întâmplat și în alte legislaturi în care nimeni nu a avut de comentat, a fost în 
Comisia respectivă și a participat și la alte comisii.  
 
*Se votează în ordine alfabetică, în urma apelului nominal efectuat de secretarul general al 
județului, buletinul de vot fiind înmânat individual de acesta. 
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**După încheierea procesului de votare are loc numărarea voturilor de către comisie. 
***Dupa incheierea procesului de votare, d-l consilier judetean Nechita Ovidiu da citire 
PROCESULUI-VERBAL privind rezultatul votării pentru organizarea și stabilirea 
componenței nominale a comisiei de Sănătate și protecție socială din cadrul 
Consiliului Județean Brăila 
 
In urma verificarii buletinelor de vot au rezultat urmatoarele:  
Buletine de vot introduse in urna: 30  
Buletine de vot nule: 02 
Buletine de vot valabil exprimat: 28 
 
Repartizarea voturilor 
 
Dl. Căpățînă Dan: 26 de voturi ”pentru” si 2 voturi „contra”; 
 
Întrunind votul majorității consilierilor prezenți, a fost desemnaț în calitate de reprezentanț 
în cadrul comisiei de Sănătate și protecție socială din cadrul Consiliului Județean 
Brăila dl consilier  județean Căpățînă Dan. 
 
Dl Francisk Iulian Chiriac, presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
 
Mulțumesc. 
Deci, a fost completată și Comisia de sănătate și protecție socială dl consilier  județean 
Căpățînă Dan. 
Trecem la proiectul următor. 
 

2. Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului 
Județean Brăila în Consiliul de Administrație al Casei de Asigurări de Sănătate a 
Județului Brăila 

Propun menținerea aceleiași comisii de numărare a voturilor sau dacă grupul PNL are o 
altă propunere... 

Dl. Nechita Ovidiu, consilier județean: 
E în regulă. 
 
Dl Francisk Iulian Chiriac, presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
E Ok? atunci, vă rog frumos să faceți propuneri. 
Vă rog. 
 
Dl. Nechita Ovidiu, consilier județean: 
Din partea grupului PNL îl propunem pe dl consilier Lungu Dănuț. 
 
Dl Francisk Iulian Chiriac, presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
Propun din partea grupului PSD pe dl consilier Burtea Fănel.  
Mai sunt și alte propuneri?  
Dacă nu, rog secretariatul să redacteze buletinul de vot. 
*Se procedează la tipărirea buletinelor de vot. 
**Se votează în ordine alfabetică, în urma apelului nominal efectuat de secretarul general 
al județului, buletinul de vot fiind înmânat individual de acesta. 
***După încheierea procesului de votare are loc numărarea voturilor de către comisie. 
****Dupa incheierea procesului de votare, d-l consilier judetean Nechita Ovidiu da citire 
PROCESULUI-VERBAL privind rezultatul votarii unui reprezentant al Consiliului 
Județean Brăila în Consiliul de Administrație al Casei de Asigurări de Sănătate a 
Județului Brăila 
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In urma verificarii buletinelor de vot au rezultat urmatoarele:  
Buletine de vot introduse in urna: 30  
Buletine de vot nule: 02 
Buletine de vot valabil exprimat: 28 
 
Repartizarea voturilor 
 
Dl. Lungu Dănuț: 8 voturi ”pentru” si 20 voturi „contra”; 
Dl. Burtea Fănel: 20 voturi ”pentru” si 8 voturi „contra”; 
 
Întrunind votul majorității consilierilor prezenți, a fost desemnaț în calitate de reprezentant 
al Consiliului Județean Brăila în cadrul Consiliul de Administrație al Casei de Asigurări 
de Sănătate a Județului Brăila, dl consilier  județean Burtea Fănel. 
 
Dl Francisk Iulian Chiriac, presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
Mulțumesc comisiei. 
Trecem la proiectul de hotărâre nr. 3. 
 

3. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului de drept al Unității 
Administrativ-Teritoriale Județul Brăila în Adunarea Generală a Asociației de 
Cooperare și Parteneriat Local pentru Dezvoltarea Stațiunii Lacul Sărat Brăila 

Votul pentru desemnarea reprezentantului de drept va fi un vot deschis. 
Cine este “pentru”?  
Cine este “împotrivă”?  
Abțineri?  
 
Situația voturilor:  
Voturi “pentru”: 22 
Voturi ”împotrivă ”: 0  
Abțineri: 8  
 
Proiectul de de hotărâre privind desemnarea reprezentantului de drept al Unității 
Administrativ-Teritoriale Județul Brăila în Adunarea Generală a Asociației de Cooperare și 
Parteneriat Local pentru Dezvoltarea Stațiunii Lacul Sărat Brăila a fost aprobat  cu 20 de 
voturi ”pentru”. S-au abținut de la vot urmatorii  consilieri județeni: Bucalau Alexandru, 
Bolovan Cici – Mihaela, Capatina Dan, Lungu Danut, Mitescu Marius – Iulian, Ifrim 
Camelia, Sirbu Marian si Nechita Ovidiu. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 
 
4.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special Președintelui Consiliului 
Județean Brăila, în calitate de reprezentant al Unității Administrativ – Teritoriale 
Județul Brăila prin Consiliul Județean Brăila pentru a vota în Adunarea  Generală a 
ADI ECO Dunărea Brăila pentru aprobarea ajustării tarifelor aferente Contractului de 
delegare nr. 294/14.12.2021 încheiat cu FCC Environment România SRL și 
Contractului de delegare nr. 1887/19.06.2024 încheiat cu Asocierea Polaris M. 
Holding și PHG WASTE MANAGEMENT SRL și acordarea unui mandat special 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ECO Dunărea Brăila de a aproba tarifele 
ajustate și tarifele distincte 

Fiind vorba de un mandat va fi un vot deschis. 
 
Dl. Sîrbu Marian, consilier județean: 
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Putem să facem și ceva discuții, domnule președinte? 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 
Este un vot pe un mandat special dat președintelui. 
Dacă vreți discuții, vă rog. 
  
Dl. Sîrbu Marian, consilier județean: 
Domnule președinte, acest proiect nu face decât să majoreze prețul la apă. Așa cum și în 
ședința ordinară de data trecută ați majorat prețul gunoiului. Grupul consilierilor PNL va fi 
împotriva acestei majorări. Deci, nu vă putem vota cu acest mandat. Inclusiv președintele 
dvs., al PSD, a spus că nu majorează taxele. Noi, ce facem, majorăm taxele acum? 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 
Mulțumesc domnule consilier. 
Noi respectăm legea în primul rând. Legea spune că trebuie acordat un mandat special 
președintelui. 
 
Dl. Sîrbu Marian, consilier județean: 
Pentru ceva. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 
Vă rog frumos, nu mai vorbiți peste mine, nu v-am întrerupt. 
 
Dl. Sîrbu Marian, consilier județean: 
Mă scuzați. 
 
Dl. Lungu Dănuț, consilier județean: 
 
V-a completat, nu a vorbit peste dvs. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 
Haideți să ne respectăm. Eu v-am ascultat…vă dau cuvântul la fiecare și vă spuneți 
opiniile. 
Vorbim despre un mandat special, trebuie să respectăm legea. Contractorii care au 
contract cu acastă asociație trebuie respectați. Respectăm legea pentru majorarea sau 
scăderea tarifelor, așa cum este prevăzut. 
Vor mai fi și alte proiecte unde veți vedea că nu putem face altceva decât să respectăm 
legea. 
 
Vă supun la vot acest proiect. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “împotrivă”?  
Abțineri?  
 
Situația voturilor:  
Voturi “pentru”: 22 
Voturi ”împotrivă ”: 8  
Abțineri: 0 
 
Proiectul de de hotărâre privind acordarea unui mandat special Președintelui Consiliului 
Județean Brăila, în calitate de reprezentant al Unității Administrativ – Teritoriale Județul 
Brăila prin Consiliul Județean Brăila pentru a vota în Adunarea  Generală a ADI ECO 
Dunărea Brăila pentru aprobarea ajustării tarifelor aferente Contractului de delegare nr. 
294/14.12.2021 încheiat cu FCC Environment România SRL și Contractului de delegare nr. 
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1887/19.06.2024 încheiat cu Asocierea Polaris M. Holding și PHG WASTE MANAGEMENT 
SRL și acordarea unui mandat special Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ECO 
Dunărea Brăila de a aproba tarifele ajustate și tarifele distinctea fost aprobat  cu 20 de 
voturi ”pentru” și 8 voturi ”împotrivă”. Au votat ”împotrivă” urmatorii  consilieri județeni: 
Bucalau Alexandru, Bolovan Cici – Mihaela, Capatina Dan, Lungu Danut, Mitescu Marius – 
Iulian, Ifrim Camelia, Sirbu Marian si Nechita Ovidiu. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 
 
5.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Brăila nr. 
252/22 octombrie 2024 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ale 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Brăila 

Discuții. 
Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot acest proiect. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “împotrivă”?  
Abțineri?  
 
Situația voturilor:  
Voturi “pentru”: 30 
Voturi ”împotrivă ”: 0  
Abțineri: 0 
 
Proiectul de de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Brăila nr. 252/22 
octombrie 2024 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Brăila a fost aprobat în unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 

 
6.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și completării unor prevederi din 
Dispoziții Generale, din Dispoziții Speciale – Partea de Apă – și din Dispoziții 
Speciale – Partea de Canalizare – ale Contractului de Delegare a Gestiunii nr.670 din 
10.09.2009, cu modificările și completările ulterioare, prin Actul Adițional nr.26 cu 
Anexele nr.1 și nr.2 - părți integrante 

Discuții. 
Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot acest proiect. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “împotrivă”?  
Abțineri?  
 
Situația voturilor:  
Voturi “pentru”: 30 
Voturi ”împotrivă ”: 0  
Abțineri: 0 
 
Proiectul de hotărâre privind aprobarea modificării și completării unor prevederi din 
Dispoziții Generale, din Dispoziții Speciale – Partea de Apă – și din Dispoziții Speciale – 
Partea de Canalizare – ale Contractului de Delegare a Gestiunii nr.670 din 10.09.2009, cu 
modificările și completările ulterioare, prin Actul Adițional nr.26 cu Anexele nr.1 și nr.2 - părți 
integrante a fost aprobat în unanimitate. 
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Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 

7.Proiect de hotărâre privind stabilirea  taxelor și  tarifelor reprezentând venituri 
proprii ale Consiliului Județean Brăila și ale instituțiilor publice subordonate 
acestuia,  pentru anul fiscal 2025 

Discuții. 
 
Aici am să fac eu un comentariu: suntem obligați prin lege, ca și la celelalte proiecte, pe 
care nu le fac după mintea și asemănarea unora sau după zvonuri, aceste tarife și taxe vor 
fi mărite doar în raport cu inflația, cu 4,62%, așa cum spune legea.  
Dacă nu mai sunt discuții, vă supun la vot acest proiect. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “împotrivă”?  
Abțineri?  
 
Situația voturilor:  
Voturi “pentru”: 30 
Voturi ”împotrivă ”: 0  
Abțineri: 0 
 
Proiectul de hotărâre privind stabilirea  taxelor și  tarifelor reprezentând venituri proprii ale 
Consiliului Județean Brăila și ale instituțiilor publice subordonate acestuia,  pentru anul 
fiscal 2025 fost aprobat în unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 

 
8.Proiect de hotărâre privind stabilirea prețului mediu la masa verde de pe pajiști 
pentru anul 2025 

Discuții. 
 
Iar am să fac un comentariu: este o directivă a Direcției Agricole prin care ne spune și ne 
dă indicații cât să mărim prețul pe pajiști și noi respectăm, încă odată, legea.  
Vă supun la vot acest proiect. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “împotrivă”?  
Abțineri?  
 
Situația voturilor:  
Voturi “pentru”: 30 
Voturi ”împotrivă ”: 0  
Abțineri: 0 
 
Proiectul de hotărâre privind stabilirea prețului mediu la masa verde de pe pajiști pentru 
anul 2025 fost aprobat în unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 

 
9.Proiect de hotărâre  privind aprobarea completării inventarului bunurilor care 
aparțin domeniului public al județului Brăila cu activul fix denumit “Generator 
DIESEL 8,1/7,5 KW,400 V, DAEWOO”,  achiziționat din fondul IID conform  Planului 
de investiții pe anul 2024 aferent activelor predate operatorilor pentru Sistemul de 
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Management Integrat al Deșeurilor în județul Brăila, amplasat la stația de sortare și 
stația MBT Vădeni 

Discuții. 
 
Vă supun la vot acest proiect. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “împotrivă”?  
Abțineri?  
 
Situația voturilor:  
Voturi “pentru”: 30 
Voturi ”împotrivă ”: 0  
Abțineri: 0 
 
Proiectul de hotărâre privind aprobarea completării inventarului bunurilor care aparțin 
domeniului public al județului Brăila cu activul fix denumit “Generator DIESEL 8,1/7,5 
KW,400 V, DAEWOO”,  achiziționat din fondul IID conform  Planului de investiții pe anul 
2024 aferent activelor predate operatorilor pentru Sistemul de Management Integrat al 
Deșeurilor în județul Brăila, amplasat la stația de sortare și stația MBT Vădeni a fost 
aprobat în unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 

 
10.Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării rețelei școlare de învătământ 
special din județul Brăila, pentru anul școlar 2025 – 2026   

Discuții. 
 
Vă supun la vot acest proiect. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “împotrivă”?  
Abțineri?  
 
Situația voturilor:  
Voturi “pentru”: 30 
Voturi ”împotrivă ”: 0  
Abțineri: 0 
 
Proiectul de hotărâre privind aprobarea organizării rețelei școlare de învătământ special din 
județul Brăila, pentru anul școlar 2025 – 2026  a fost aprobat în unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 

 
11.Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosință grătuită către 
Inspectoratul pentru Situații de Urgență „Dunărea” al Județului Brăila, pe o perioadă 
de 6 ani, a unui activ fix   

Discuții. 
 
Vă supun la vot acest proiect. 
 
Cine este “pentru”?  
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Cine este “împotrivă”?  
Abțineri?  
 
Situația voturilor:  
Voturi “pentru”: 30 
Voturi ”împotrivă ”: 0  
Abțineri: 0 
 
Proiectul de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosință grătuită către Inspectoratul 
pentru Situații de Urgență „Dunărea” al Județului Brăila, pe o perioadă de 6 ani, a unui activ 
fix  a fost aprobat în unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 

 
Am ajuns la punctul 12 ”Alte probleme”, dacă doriți să vă înscrieți la cuvânt, vă rog. 
Domnul Nechita. 
 
Dl. Nechita Ovidiu, consilier județean: 
Domnule președinte, noi, grupul de consilieri PNL, v-am întrebat în ședința anterioară care 
este explicația că în sală au fost 30 de consilieri prezenți iar în urnă au fost 32 de buletine. 
Ne-ați spus că ne răspundeți mai târziu, ați închis ședința și nu ne-ați răspuns. Vă aduc la 
cunoștință art. 226 din Codul administrativ și art. 62, pct 2, 3 și 4 din R.O.F. spune în felul 
următor: ”Consilierii județeni pot adresa întrebări și interpelări președintelui consiliului 
județean. Răspunsul solicitat, în conformitate cu alin. (2) se transmite, de regulă, imediat 
sau dacă nu este posibil, în următoarea ședință a consiliului județean. Cel interpelat are 
obligația – deci, rețineți – are obligația de a răspunde în scris sau după caz, oral, până cel 
mai târziu la următoarea ședință a consiliului județean”. În acest caz, dorim să ne explicați 
și nouă ce s-a întâmplat în acea ședință, cu acele voturi. 
Vă mulțumesc. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 

V-am explicat de nenumărate ori. 
 
Dl. Nechita Ovidiu, consilier județean: 
Nu, nu ne-ați explicat. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 
Domnule consilier, sunteți la a nu știu câta abatere. Vă retrag cuvântul. 
 
Dl. Nechita Ovidiu, consilier județean: 
De ce? 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 
Pentru că nu ascultați. Eu nu am vorbit peste dvs., v-am ascultat și consider că  explicațiile 
dvs.  și luările de cuvânt perturbă ședința consilului județean. 
 
Dl. Nechita Ovidiu, consilier județean: 
Dar suntem la ”Diverse” și v-am întrebat și dvs. ați spus că ne-ați explicat, iar eu v-am zis  
că nu ne-ați explicat. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 
Vă retrag cuvântul. 
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Dl. Nechita Ovidiu, consilier județean: 
 
Ok. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 
V-am răspuns de atâtea ori și v-am explicat ce s-a întâmplat atunci. Nu mai este cazul să 
mai dau alte explicații. Dacă dvs considerați că ați fost nedreptățit în această situație, vă 
rog frumos, sunt și alte instituții ale statului la care să faceți sesizări pentru că nu am 
respectat legea. 
 
Dl. Nechita Ovidiu, consilier județean: 
Am înteles. Vă mulțumesc. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 
Eu sunt pus aici, în primul și în primul rând, pentru a respecta legea și pentru a respecta 
votul brăilenilor și vă rog și pe dvs. să îl respectați, în primul rând prin conduită, prin modul 
în care vă exprimați, prin modul în care vă desfășurați activitatea în cadrul consiliului 
județean. Vă atrag atenția că am primit sesizări și de la aparatul de specialitate al 
consiliului județean, de la funcționarii publici să nu-i mai agresați în cadrul instituției pentru 
că nu este normal, corect, frumos și legal de a face aceste lucruri. 
Dacă mai sunt alte discuții.  
Domnul consilier Lungu și apoi, dl consilier Nechita. 
Să se consemneze în procesul verbal. 
 
Dl. Lungu Dănuț, consilier județean: 
 
Nu vă supărați, dvs. ați vorbit la plural : ”Vă atrag atenția”  că ați primit sesizări de la 
angajați ai consilului județean prin care ”dvs. îi agresați”. Care, cine? Noi? Fiți mai explicit. 
Haideți să aflăm, să vedem, dacă aveți informații, pentru că noi vrem să avem o conduită 
cât decât normală, să respectăm legea, regulamentele pe care tot noi le-am votat aici. Fiți 
mai explicit. Haideți  să vedem. Și data trecută, probabil din cauza unor neîntelegeri, am 
ajuns la situația în care a trebuit ca o parte din consilieri să plecăm, dvs ați închis ședința, 
pentru că, tot așa, au fost neînțelegeri. Eu sunt total de acord  cu treaba asta. Trebuie să 
avem un dialog deschis și constructiv. Sunt foarte de acord cu treaba asta, dar nu să avem 
totuși ceva dus spre totalitarism, ”vă dau dreptul la cuvânt”, ”nu aveți dreptul la cuvânt”…. 
Acum suntem la ”Diverse” și cred că putem discuta, atât eu, cât și colegii suntem deschiși 
la dialog, dar să avem un  dialog constructiv.  
 
Iar cât despre democrație, s-a văzut destul de bine la ultima ședință, în care au fost aleși 
membri ai consiliului județean în consilii de administrație și...democrația a funcționat. Toate 
consiliile de administrație din subordinea consiliului județean  au fost, sau toate locurile 
disponibile în consiliile de administrație au fost ocupate de colegii dumneavoastră, în speța 
SPSD. Chiar dacă mai sunt colegii de la AUR, chiar dacă mai sunt colegii de la PNL. 
Adică ce să înțeleg? Considerați că noi ăștia, din partea asta, nu prea suntem buni de 
ceva?  
Atât.  
Vă mulțumesc.  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 

Dl. Mitescu. 
 
Dl. Mitescu Iulian, consilier județean: 
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Am rugămintea, că noi nu am reținut explicația dumneavoastră, cu  privire la votul, cum s-a 
procedat la votul…adică prezență mai multor documente, buletine de vot nule.  Puteți să 
reiterați explicația dumneavoastră?  Nu am reținut-o îmi cer scuze. Vă rog. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 

O să-i răspund domnului consilier Lungu, prima oară. În primul rând trebuie să respectăm 
democrația și votul, este suveran. Avem majoritate, putem să facem lucruri, n-am spus 
niciodată, consilierii din opoziție, nu sunt buni. 
 
Chiar dimpotrivă, putem avea un dialog în sensul de a construi pe proiectele județului 
Brăila. Referitor la consilierul Mitescu, am tot explicat. Nu cred că e cazul să mai reiterez 
încă o dată, pentru că facem un monolog fără care nu putem să trecem mai departe. 
 
Pentru noi, toți consilierii, inclusiv mie, importante sunt proiectele pe care Consiliul 
Județean le face pentru Brăila. Proiectele pe drumuri, pe spital, culturale… Nu cred că mai 
este cazul să avem toată această dispută. Eu vă spun că nu am închis ședința atunci, ci 
am suspendat-o. 
 
A fost decizia consilierilor PNL de a pleca la ședință. Pentru că așa ați  hotărât 
dumneavoastră. După care am reluat ședința și ședința s-a ținut în termeni normali, corecti, 
omenești. 
 
Domnul Lungu.  
 
Dl. Lungu Dănuț, consilier județean: 
 
Dacă îmi permiteți, ne-am înscris, așteptând ca să spunem fiecare părerea. 
 
A fost decizia noastră de a pleca de la ședință pentru că dvs.  ați suspendat ședința, și din 
această sală au plecat toți ceilalți consilieri, iar pentru a se închide ședința, am ales 
această cale de a pleca și de a închide dumneavoastră ședința. Nu am plecat nici noi sală, 
nemulțumiti de ceva, ci dumneavoastră ați suspendat ședința pentru că au fost unele… un 
dialog care probabil nu-și avea rostul în plenul ședinței. S-au poate își avea rostul, nu știu, 
nu sunt eu cel în măsură să judec. Vă rog frumos, nu spuneți că am plecat noi. Noi am ales 
să plecăm… 
 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 

Nu, ați ales dvs. 
 
Dl. Lungu Dănuț, consilier județean: 
  
…pentru ca dvs. să continuați ședința, pentru că dumneavoastră ați părăsit această sală. 
Dumneavoastră și toți ceilalți colegi. 
Ați ales să părăsiți   sala, decât să încheiem acel conflict  și să continuăm ședința. Atât. 
Vreau să se înțeleagă clar. 
 
Dumneavoastră ați spus că noi am părăsit sala.  
Vă mulțumesc.  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 

Domnule consilier, încă odată vă aduc aminte și închei acest subiect. 
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Dl. Lungu Dănuț, consilier județean: 
Nu am părăsit sala. 
Am ales să plecăm din sală, ca să continuați ședința. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - președinte al Consiliului Județean Brăila: 

Ați încheiat., vă mulțumesc frumos. V-am spus că eu am suspendat ședința până iese dl 
consilier care a fost rugat să părăsească sala. Dvs., cu toții, ați hotărât să părăsiți, 
împreună cu consilierul, sala. După care am reluat ședința. Nu am încheiat ședința și cu 
aceste spuse cred că am explicat corect ceea ce s-a întâmplat atunci.  
Dacă nu mai sunt alte luări de cuvânt, declar ședința închisă. 
 
 
 
 
 
 
 
 
               PRESEDINTE                                                          SECRETAR GENERAL   
                     AL JUDETULUI,   
   CHIRIAC FRANCISK-IULIAN               PRICEPUTU DUMITREL  
   
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
  

H.M./ P.V. redactat în 2 ex 
*Cf. înregistrării audio-video. 
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